
                              

                                Zápisnica  

   zo zasadnutia Rady školy zo dňa 7.X.2014 

 

Prílohy č.1 Prezenčná listina 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Privítanie členov Rady školy 

2. Predstavenie nových členov Rady školy 

3. Záverečná správa  školy 

4. Školský vzdelávací program v šk.roku 2014/2015 

5. Ročný plán školy v šk.roku 2014/2015 

6. Diskusia 

7. Záver stretnutia. 

K bodu č.1 

Zasadnutie rady školy otvoril predseda Rady školy p. JUDr. Gejza Trávniček. 

K bodu č.2 

Prítomní zástupcovia Rady školy privítali nových členov Rady školy  a zvolili 

podpredsedu Rady školy na návrh p. RNDr.Ladislava Topoľského a jednohlasným 

odsúhlasením prítomných členov Rady školy verejným hlasovaním. 

Podpredsedníčkou Rady školy sa stala Ing. Lucia Skokanová. 

Novou členkou Rady školy sa stala p. Mgr.Silvia Sekerešová  ako zástupca 

pedagogických zamestnancov , p. Mgr. Anna Martišovičová,ktorú delegoval zriaďovateľ 

a   PhDr.,Mgr. Šárka Tomková , ako zástupca rodičov.   

 



K bodu č.3 

P. Mgr.Ján Chmelík   oboznámil prítomných členov s obsahom a výkladom 

jednotlivých bodov  Správy  o  činnosti školy za šk.rok 2013/2014 s nasledovným 

záverom: 

Uznesenie Rady školy: 

Rada školy prerokovala a vzala na vedomie predloženú Správu. Zároveň konštatuje, že je 

spracovaná v súlade s Vyhláškou Ministerstva školstva e.9/2008 Z.z. o štruktúre a obsahu 

správ o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení. 

Riaditeľka školy informovala Radu školy o zmenách v  školskom vzdelávacom programe 

školy na rok 2014/2015. 

Uznesenie Rady školy: 

Rada školy berie na vedomie, že pedagogický proces školy bude prebiehať v intenciách 

predloženého ŠkVP,  v  súlade so štátnym vzdelávacím programom. 

K bodu č.4 

Riaditeľka školy predložila členom Rady školy Návrh na organizáciu školského roka 

2014/2015 

Uznesenie Rady školy: 

Rada školy prerokovala a vzala na vedomie preložený návrh na organizáciu školského 

roka 2014/2015 

Diskusia : 

Voľba zástupcu pre stravovanie bola zrušená, ponechalo sa to v kompetencii Rady 

rodičov. 

p. Riaditeľka navrhla oceniť p. Mgr. Jána Chmelíka Ministrom školstva za dlhodobý prínos 

v školstve. 

P. JUDr. Gejza Trávniček poďakoval p. Mgr.Jánovi Chmelíkovi  prítomným zúčastnením a 

ukončil zasadnutie Rady školy. 

 

Zapísala: Mgr.Eva Jablonská                                dňa 19.10.2014 



 

 

 

 

 

 


